
Referat for bestyrelsesmøde onsdag 30. august 2023 fra 20.15-22.00 
 

Deltagere: Steen, Anja, Lasse, Louise, Emilie og Jakob 

Afbud:  

Referent: Jakob 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

2. Opgaver fra sidste dagsorden 

Lasse følger op på en seddel, hvor man kan notere vedligeholdelsesønsker. 

 

3. Økonomi overdragelse og oplevelser fra mødet 

Jakob og Louise orienterede om overdragelse af økonomi, herunder møde med Lene. Der planlægges 

nyt/opfølgende overdragelsesmødet med Lene og et møde med banken. 

 

Det forventes, at banken har oprettet adgange til den nye bestyrelse i løbet af få dage. 

 

4. Projekter/opgaver overdragelse og oplevelser fra mødet 

Steen orienterede om overdragelsesmøde og gennemgik de delprojekter, som den tidligere bestyrelse har 

haft fokus på: 

• Vandopsamlingsprojekt (er aktuelt forankret hos Michael Astrup)  

• Hal 2 

• PR/Reklame for rideskolen 

• Afføring/møg (der skal tjekkes op på om det er en fortløbende kontrakt - Steen tjekker op på dette) 

• Køleskab er i stykker 

• Traktorerne (Nicolaj har tilbudt at bidrage med viden omkring traktorerne og at lave introduktion til 

dem - Louise følger op) 

• Brandslanger 

 

Der udarbejdes en oversigt over bestyrelsesopgaver og ansvarlige for diverse opgaver (Steen) 

 

5. DEM og OS problematikken og strategi herfor. - Hvad hører og ser vi at ting og sager og adfærd der er 

godt – knap så godt 

Steen fortalte om dialog med den tidligere bestyrelse derved gerne vil fjerne dem og os diskussionen. Der 

blev udvekslet forskellige synspunkter herom. Der var enighed om, at der er vigtigt at italesætte den kultur, 

som vi gerne vil have på Hiri. 

 

På næste bestyrelsesmøde fortsættes drøftelserne herom. 

 

6. Diverse opgaver/emner 

• Status på Nadjas sygemelding blev drøftet. Lasse skriver ud om Nadja. 

• Intern kommunikation på Facebook grupper blev drøftet. 

• Bestyrelsesmailen. Jakob håndterer fortsat og får mailadresser fra bestyrelsesmedlemmerne 

• Hjemmeside og Facebook. Anne Mette har opgaverne. 



• Opgaver vanding og ridehus. Louise følger op 

• Dræn. Michael og Claus Duch 

• Smuld. Louise 

• Rideskole lærer og nye pony. Ny lærer er på plads og ny pony er købt. Emilie  

 

7. Andre punkter 

• Pris på facilitetskort / 1 måned = 1.000, - hvilket er meget dyrt ift. andre klubber 

• Hvornår skal hestene overgå til vinterfold (Ormekur – Maja?) 

• Hvem er ansvarlig for vinterfold planen? (Jeg vil gerne hjælpe) 

• Heste der ikke fungerer i rideskolen, hvad skal vi gøre ved dette? – Mulig udskiftning 

• Ekstra muld til elevhestene, hvem skal have besked om dette? 

• Det er en regel et sted om at parter ikke må longere. Kan dette ikke ændre til at nogle må? 

• Drøfte om arbejdsdag og stævne skal ligge i samme måned?  

• Svært at tiltrække parter grundet arbejdsmængden – Evt. staldhold om lørdagen? 

• Staldholdsformænd – Evt. rul på staldhold 

• Hvordan går det på HIRI / bestyrelsen, nu godt 3 uger efter 

• Trivsel 

• Kommunikation 

• Signaler/usportslig optræden/omtale/ned stirren – hvad er reglerne? 

• Vores mission, vision og værdier 

• Feedback til bestyrelsen – til stedet generelt – HIRI 

• Stævnet 26. + 27. aug. Hvordan er det gået 

• Nadja og en afløser situation  

• Høladen 

 

Liste over emner til senere drøftelse/afklaring: 

Mulighederne for at have trailere stående 


